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Juraj Droba 
 

Ďakujem. Dovoľte mi na úvod privítať medzi nami zástupcov sociálnych zariadení, ktorí sa 

nám prišli odprezentovať do vestibulu. Sú to jednak klienti Domova sociálnych služieb Rača 

a tiež klienti Domova sociálnych služieb Javorinská. Priniesli svoju tvorbu, sú tam pekné 

veľkonočné veci, takže ak ich podporíte kúpou, budú radi oni a myslím, že aj sebe urobíte 

radosť. Zároveň medzi nami vítam žiakov našich stredných škôl, to sú tie mladé tváre vzadu 

predpokladám, vitajte. Dnes je to Spojená škola SNP z Ivanky pri Dunaji aj s ukážkami 

rybárskych a kynologických zručností. Tiež môžete vidieť ukážky sebaobrany žiakmi z odboru 

ochrana osôb a majetku. Rovnako vítam aj žiakov Spojenej školy Bratislavská 44 Malinovo 

s ukážkami aranžovanie jarných kvetov, ktoré si tiež môžete zakúpiť. O občerstvenie sa dnes 

starajú žiaci Strednej odbornej školy gastronómie a hotelových služieb na Farského 9 

v Bratislave. Vzadu v hľadisku vítam žiakov Gymnázia Laca Novomeského z Tomašičky 

v Bratislave. Takže to ste vy, dobrý deň, dobré ráno. Na stoloch ste si našli aj zborník 

príspevkov z konferencie BSK v rámci Dňa európskeho kultúrneho dedičstva 2019 s názvom 

Sto rokov Bratislavskej župy. Je to vzácna publikácia, ktorá mapuje život nášho kraja od jeho 

vzniku až po súčasnosť. Takisto vám boli rozdané aktuálne dvojčísla časopisu Bratislavský 

kraj. Ešte pripomínam, že na stoloch máte aj list predsedu komisie na ochranu verejného 

záujmu, bližšie informácie vám potom podá pán poslanec Peter Tydlitát v bode Rôzne. 

Pristúpime teraz k oficiálnej časti nášho dnešného rokovania. Zo zasadnutia sa ospravedlnil 

pán poslanec Oliver Solga, pani poslankyňa Mária Kisková a neskorší príchod avizovali 

poslankyne a poslanci Oráčová a Chren. Konštatujem, že podľa prezenčnej listiny je 

z celkového počtu 50 poslancov Zastupiteľstva BSK na dnešnom zasadnutí prítomných 41. 

V súlade s touto informáciou je zrejmé, že zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa 

v zmysle zákona o samosprávnych krajoch. V zmysle čl. 5 bodu 12 platného Rokovacieho 

poriadku Zastupiteľstva BSK zastupiteľstvo volí z poslancov troch overovateľov zápisnice. 

Prikročíme teda k voľbe overovateľov zápisnice a návrh mňa, alebo návrh úradu sú nasledovní 

traja poslanci: pán vicežupan Mikuláš Krippel, pán poslanec Juraj Jánošík a pán poslanec 

Jaromír Šíbl. Má niekto z vás iný návrh? Ak nie je iný návrh, tak poprosím, aby sme prikročili 

k hlasovaniu, prosím prezentujte sa teraz a hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 1 
 
Ďakujem. Konštatujem, že ZA hlasovalo 39 poslancov, nikto nebol PROTI, nikto sa 
NEZDRŽAL. Konštatujem, že za overovateľov zápisnice z dnešného rokovania boli zvolení 
pán vicežupan Mikuláš Krippel a páni poslanci Jánošík a Šíbl.  
 
Prikročíme k voľbe návrhovej komisie. Predkladám návrhy na nasledovných poslancov 
návrhovej komisie: pani poslankyňa Zuzana Aufrichtová, pani poslankyňa Lucia Vidanová 
a pán poslanec Marek Machata. Tradičná zostava. Má niekto iné návrhy? Ak nemá nikto iné 
návrhy, tak vás prosím, aby ste sa prezentovali a hlasovali teraz. 
 

Hlasovanie č. 2 
 
Ďakujem veľmi pekne. Konštatujem, že ZA hlasovalo 41 poslancov, nikto nebol PROTI, nikto 
sa NEZDRŽAL. Konštatujem, že návrhová komisia bola zvolená v zložení: pani poslankyňa 
Zuzana Aufrichtová, pani poslankyňa Lucia Vidanová a pán poslanec Marek Machata. Prosím 
zaujmite svoje miesta a nezabudnite si vziať hlasovacie karty. 
 



Teraz pristúpime k schvaľovaniu programu nášho dnešného rokovania. Dňa 18. februára 2020 
vám bola do vašich elektronických schránok doručená pozvánka s navrhovaným programom 
na dnešné rokovanie v súlade so zákonom o samosprávnych krajoch a platným Rokovacím 
poriadkom Zastupiteľstva BSK. V stredu 26. februára 2020 sa uskutočnilo pracovné stretnutie 
predsedov poslaneckých klubov a predsedov Komisií Zastupiteľstva BSK. Na základe 
doplnených informácií z odboru stratégie, územného rozvoja a riadenia projektov sme na 
pracovnom stretnutí k bodu číslo 12 Návrh na predloženie Žiadosti o nenávratný finančný 
príspevok pre projekty v rámci operačného programu Kvalita životného prostredia informovali, 
že tento bod z rokovania sťahujeme z dôvodu predloženia projektu v rámci novej výzvy, ktorá 
bude vyhlásená začiatkom apríla. Následne predložíme materiál, ktorý bude akceptovať 
podmienky novej výzvy na prerokovanie Zastupiteľstvu BSK. Má ešte niekto z vás poslancov 
iné návrhy k programu dnešného rokovania? Neevidujem žiadne iné návrhy, takže budeme 
hlasovať o programe tak, ako som ho predložil. Prosím, prezentujte sa teraz a hlasujme. 
 

Hlasovanie č. 3 
 
Ďakujem. Konštatujem, že ZA hlasovalo 41 poslancov a poslankýň, nikto nebol PROTI, nikto 
sa NEZDRŽAL. Návrh programu sme prijali tak, ako bol predkladaný. 
 
Prechádzame teda na ďalší bod. Skôr ako pristúpime k jednotlivým bodom rokovania ešte 
v rýchlosti niekoľko technických upozornení. Tak ako vždy, na stoly vám boli rozdané tlačivá 
na písomné znenie navrhovaného nového uznesenia a zároveň tlačivá na písomné znenie 
interpelácií. Pripomínam, že návrh znenia nového uznesenia ako aj interpelácia sa predkladá 
podľa platného rokovacieho poriadku písomne návrhovej komisii a zároveň ju treba prečítať 
z vášho miesta do mikrofónu. Takže dovoľte, aby sme teraz už prikročili k samotnému 
programu dnešného rokovania. Otváram bod číslo 1. 
 
Bod č. 1 
 
Informácia o plnení uznesení Zastupiteľstva BSK s termínom plnenia 23. november 2019 – 
6. február 2020. Poprosím pani riaditeľku Patríciu Mešťan, aby nám materiál krátko uviedla. 
 

Patrícia Mešťan 
 
Ďakujem pán predseda. Vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci, máme pred sebou 
pravidelný materiál týkajúci sa prehľadu plnenia uznesení Zastupiteľstva Bratislavského 
samosprávneho kraja, v tomto prípade s termínom plnenia 23. november 2019 – 
6. február 2020. V časti I. materiálu splnené uznesenia je sumár celkovo tridsiatich splnených 
uznesení Zastupiteľstva Bratislavského samosprávneho kraja a v časti II. materiálu dlhodobo 
plnené uznesenia Zastupiteľstva BSK a uznesenia s neskorším termínom plnenia nájdete 
odpočet plnenia celkov 47 uznesení. V poslednej III. časti tohto materiálu sa nachádza prehľad 
nesplnených uznesení, respektíve uznesení so stratou platnosti. V prípade otázok sú 
k dispozícii, obzvlášť k tým nesplneným, riaditelia odborov. 
 

Juraj Droba 
 
Ďakujem. Dovoľte, aby som poďakoval pani riaditeľke a otváram rozpravu k tomuto bodu 
programu. Prvým prihláseným do rozpravy je pán poslanec Říha, nech sa páči. 
 

Juraj Říha 
 
Ďakujem pekne za udelenie slova. Dovolím si, pán predseda, poprosiť v nadväznosti na 
plnenie aj našich plánov v Malackách, a to je príprava severného obchvatu mesta, spojnica 
medzi takzvanou Levárskou cestou a novonavrhovanou diaľničnou križovatkou D2 Studienka. 



Sme sa rozbehli veľmi dobre. Regionálne cesty objednali technickú štúdiu, avšak musím 
povedať, že trochu sme uviazli, pretože technická štúdia mala byť dodaná do konca decembra. 
Je február, ešte stále nie je. Uviazlo to niekde na platbách. Keď sme si to overovali zo strany 
mesta Malacky, ja som sa snažil ako primátor intervenovať u Regionálnych ciest a nepodarilo 
sa nám odstrániť napriek prísľubu vedenia Regionálnych ciest tento nesúlad. Preto, aby sme 
nedostali sa ku sklzu, keďže Národná diaľničná spoločnosť má dodanú už svoju technickú 
štúdiu pre novú diaľničnú križovatku D2 Studienka, a zároveň železnice majú vysúťaženého 
dodávateľa pre projektovú dokumentáciu nového železničného nadjazdu za Malackami. Ten 
posledný dielik je nevyhnutný, a to je tá technická štúdia, ktorú zabezpečujú Regionálne cesty. 
Ja by som chcel prostredníctvom vás, pán predseda, poprosiť, aby odbor dopravy preskúmal, 
kde uviazlo na Regionálnych cestách platba, aby táto technická štúdia bola dodaná, pretože 
Národná diaľničná spoločnosť v apríli plánuje spustiť proces EIA na túto diaľničnú križovatku 
a bez poznania tejto komunikácie spojenej sa nebude vedieť ďalej a budeme ju brzdiť, čo si 
myslím, že nie je dobré. Takže, poprosím vás, ak by ste mohli intervenovať na Regionálnych 
cestách, ďakujem pekne. 
 

Juraj Droba 
 
Ďakujem. Budem hneď reagovať, ak som správne rozumel posunkovej reči pána Halabicu, tak 
6. marca by to malo byť hotové, 6. mesiac, pardón. Ale navrhujem, aby ste si to offline vyjasnili 
medzi sebou, ďakujem. Ďalší prihlásený do rozpravy? Nikto ďalší. Takže, dovoľte, aby som 
uzavrel diskusiu a prídeme teda k hlasovaniu. Prosím, aby ste sa prezentovali a hlasovali 
za.....pardón, ešte predtým prosím návrhovú komisiu, aby predložila návrh hlasovania. 
 

Marek Machata 
 
Ďakujeme pekne. Zastupiteľstvo Bratislavského samosprávneho kraja po prerokovaní 
materiálu berie na vedomie Informáciu o plnení uznesení Zastupiteľstva Bratislavského 
samosprávneho kraja s termínom plnenia 23. november 2019 – 6. február 2020. Ďakujem. 
 

Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne, dovoľte, aby sme pristúpili k hlasovaniu. Prosím, aby ste sa 
prezentovali a hlasovali o uznesení tak, ako bolo navrhnuté, teraz. 
 

Hlasovanie č. 4 
 
Ďakujem. Konštatujem, že ZA hlasovalo 41 poslancov, PROTI nebol nikto, nikto sa 
NEZDRŽAL. Dovoľte, aby som ukončil bod číslo 1 programu a prejdeme k bodu číslo 2. 
 
Bod č. 2 
 
Informácia o vybavení interpelácií poslankýň a poslanca Zastupiteľstva BSK pani Márie 
Hudákovej, pani Márie Kiskovej a pána Martina Vlačikyho zo dňa 13. decembra 2019. Nech 
sa páči, s úvodným slovom k predkladanému materiálu vystúpi opäť riaditeľka úradu pani 
Mešťan. 
 

Patrícia Mešťan 
 
Ďakujem pán predseda. Na poslednom zasadnutí Zastupiteľstva BSK bolo podaných celkovo 
9 interpelácií poslancov, a to konkrétne zo strany pána poslanca Vlačikyho, pani poslankyne 
Hudákovej, pani poslankyne Kiskovej. Na predmetné interpelácie boli zo strany úradu 
v zákonne stanovenej lehote zaslané písomné odpovede, pričom samotné texty interpelácií 



ako aj odoslaných odpovedí sú samozrejme súčasťou materiálov, ktoré vám boli k tomuto 
bodu dodané.  
 

Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Otváram rozpravu k tomuto bodu programu. Do rozpravy sa nikto 
nehlási, takže uzatváram rozpravu a chcem vás poprosiť, aby návrhová komisia predniesla 
návrh hlasovania. 
 

Marek Machata 
 
Ďakujeme pekne. Zastupiteľstvo Bratislavského samosprávneho kraja po prerokovaní 
materiálu berie na vedomie Informáciu o vybavených interpeláciách poslankýň a poslancov 
Zastupiteľstva Bratislavského samosprávneho kraja Márie Hudákovej, Márie Kiskovej 
a Martina Vlačikyho zo dňa 13. decembra 2019. Ďakujem. 
 

Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Dovoľte, aby som vás vyzval  prezentovať a hlasovať teraz. 
 

Hlasovanie č. 5 
 
Ďakujem. Evidujem, že ZA hlasovalo 38 poslankýň a poslancov, nikto nebol PROTI, nikto sa 
NEZDRŽAL. Bod považujeme za schválený. Ukončujem bod číslo 2 a prechádzame k bodu 
číslo 3. 
 
Bod č. 3 
 
Odpočet aktivít Kancelárie Bratislavského samosprávneho kraja v Bruseli za rok 2019 
a rámcový plán aktivít na rok 2020. Slovo odovzdávam pani Barbore Lukáčovej, riaditeľke 
odboru a taktiež kolegovi Tomášovi Telekymu, ktorý je priamo na mieste v Bruseli. 
 

Barbora Lukáčová 
 
Ďakujem veľmi pekne pán predseda. Dobrý deň prajem. Ja môžem skonštatovať iba to, že 
plán v rámci Bruselu plníme na 110 % a nie je to len formalita, je to naozaj vidieť na 
každodennej činnosti a obrazu toho, čo potom následne Bratislavský samosprávny kraj 
dosahuje aj vo svojich pozíciách smerom na svojich partnerov na Slovensku. Asi 
najdôležitejšie je treba povedať, že nikdy sme sa asi neboli tak aktívni ako sa nám podarilo 
v predchádzajúci rok. Súviselo to aj s významnými aktivitami v rámci Výboru regiónov, ktoré 
zastáva a pozíciami, ktoré zastáva pán predseda. V podstate maximalizačným spôsobom 
zhodnocujeme svoje pozície, ktoré sme budovali viac ako 9 rokov. Možno tým 
najvýznamnejším aktivitám – samostatné stanovisko v rámci rokovania Výboru regiónov čo sa 
stalo v podstate po prvýkrát, kde vystúpil pán predseda so zásadným steatmentom, ktorý sa 
týkal pozícií práv a možnosti čerpania z kohéznej politiky pre metropolitné regióny 
a prezentoval naozaj ich potrebu a problémami, ktorými sa potýkajú. Významná bola aj 
návštev poslancov, pravidelná návšteva poslancov v rámci bruselských inštitúcií, ale teraz 
bola zameraná predovšetkým na preukázanie potreby realokácie finančných zdrojov 
z Integrovaného regionálneho operačného programu. A tou najväčšou témou, ktorou sa 
budeme potýkať po celý budúci rok je určite téma prípravy novej kohéznej politiky, naše pozície 
v nej a poviem iba tri čarovné slová. Presun finančných prostriedkov z menej rozvinutých 
regiónov k nám v objeme 15 % z celkovej obálky regionálneho fondu. Celkové zjednodušenie 
postupu čerpania a posledná vec je zrušenie dopytového systému a nastavenie fungovania 
v území spolu s partnermi tak, aby neexistovali výzvy, aby neexistoval nejaký súťaživý 



moment, ale sa čerpalo v jednoduchosti na to, čo je potrebné a čo vykazuje územie a jeho 
partneri, že potrebujú. Asi z mojej strany toľko, možno ma krátko doplní ešte Tomáš.  
 

Tomáš Teleky 
 
Ďakuje pekne za slovo. Ak môžem doplniť pani riaditeľku, tak naozaj v uplynulom roku bola 
väčšina našich aktivít koncentrovaná v rámci Európskeho výboru regiónov. V tejto súvislosti 
patrí samozrejme aj veľká vďaka hlavne pánovi predsedovi, ktorý bol vymenovaný za 
spravodajcu, ako bolo spomenuté, za jeho nasadenie, za jeho energiu v rámci celého procesu 
prípravy, ktorý obnášal sériu bilaterálnych stretnutí a konzultácií a naozaj Bratislavskému kraju 
sa aj týmto spôsobom podarilo na medzinárodnej scéne upozorniť na výzvy, ktorým čelia 
metropolitné regióny a že realita v území nie je vždycky úplne totožná so štatistikami. Ako 
povedala pani riaditeľka téma prípravy budúceho programového obdobia je súčasne naozaj 
priorita kancelárie. V uplynulom roku sme predovšetkým pracovali na príprave argumentácie 
a obhajoby našich investičných potrieb v území s cieľom využiť túto flexibilitu v maximálnej 
možnej miere. Možno ešte sa vrátim aj k tomu stanovisku na metropolitné regióny. S touto 
témou chceme pracovať aj naďalej. V podstate chceme túto diskusiu preniesť aj na domácu 
pôdu. Už v máji tohto roku budeme v Bratislave organizovať výjazdový seminár komisie 
KOTER a týmto spôsobom samozrejme chceme preniesť aj na Slovensko a upozorniť na tieto 
výzvy aj smerom k našej národnej úrovni. Poďakovanie samozrejme patrí aj vám poslancom 
za podporu pri našich bilaterálnych stretnutiach. Pre tento rok rámcovo nastavili poslaneckú 
cestu do Bruselu na prvú polovicu septembra a budeme sa tešiť na ďalšiu spoluprácu. 
 

Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Otváram rozpravu k tomuto bodu programu, nech sa páči. Ako prvý sa 
do rozpravy prihlásil pán poslanec Švaral, ktorý je novozvoleným členom Výboru regiónov, 
takže gratulujem. 
 

Peter Švaral 
 
Ďakujem pekne. Ja som naozaj len chcel poďakovať a vyzdvihnúť tú robotu čo robí kancelária 
aj spolu so županom a celkovo aj oddelenie pani riaditeľky. Do územia, lebo na slovenské 
pomery to nie je normálne a nie je to bežné a vidím to, ako takú konkurenčnú výhodu nášho 
regiónu voči zbytku Slovenska. Hlavne to pociťujem pri stretnutí s kolegami z iných regiónov, 
kde o takýchto možnostiach len snívajú. Ďakujem pekne. Bol som stručný. 
 

Juraj Droba 
 
Zjavne. Nikto ďalší do rozpravy? Ja by som rád k tomuto bodu povedal pár slov. Prvý je, že 
mám ambíciu každého jedného z vás aspoň raz to volebné obdobie skúsiť dostať do Bruselu 
na služobnú cestu. Raz do roka robíme tieto poslanecké cesty, aby ste vedeli, čo tam naozaj 
Bratislavský samosprávny kraj robí. Druhá poznámka je, že chcem poďakovať dvom kolegom, 
ktorých máme v Bruseli permanentne. Ja keď som nastupoval, tak som mal oči takého toho, 
čo šetrí náklady a redukuje a náklady, ale dnes po dvoch rokoch viem povedať, že tá bruselská 
kancelária si v násobkoch na seba zarobí. Zarobí v zmysle, že Bratislavský kraj z toho má 
mnohoraký prospech. Som za otvorený kraj, som za kraj, ktorý má bohaté medzinárodné 
kontakty, myslím si, že táto soft diplomacia je veľmi dôležitá. Okrem iného, že prinášame 
peniaze do kraja a do územia, tak aj podporujeme cestovný ruch. Takže ja chcem poďakovať 
kolegom v Bruseli, musím povedať, že robia svoju robotu dokonca i keď prídem námatkovo do 
kancelárie, tak niekedy sú tam aj po šiestej večer a nevedia, že prichádzam, takže klobúk dolu, 
ďakujem. Ak sa nikto ďalší nehlási do rozpravy, tak dovoľte, aby som uzavrel rozpravu 
a odovzdal slovo návrhovej komisii. 
 



Marek Machata 
 
Ďakujeme pekne. Návrhová komisia predkladá na hlasovanie uznesenie tak, ako bolo 
písomné predložené spolu s materiálom. Ďakujem. 
 

Juraj Droba 
 
Ďakujem. Poprosím, aby ste sa páni poslanci, pani poslankyne prezentovali a hlasovali teraz. 
 

Hlasovanie č. 6 
 
Ďakujem. Konštatujem, že ZA hlasovalo 46 poslankýň a poslancov, PROTI nebol nikto, NIKTO 
sa NEZDRŽAL, uznesenie bolo prijaté v znení tak, ako bolo predkladané. Ukončujem bod 
číslo 3 a otváram bod číslo 4. 
 
Bod č. 4 
 
Odpočet možností získania externých zdrojov financií pre priority Bratislavského 
samosprávneho kraja 2019/2020. Tento materiál nám opäť bližšie predstaví pani riaditeľka 
odboru stratégie, územného rozvoja a riadenia projektov pani Barbora Lukáčová, ktorej práve 
teraz odovzdávam slovo. 
 

Barbora Lukáčová 
 
Ďakujem veľmi pekne pán predseda. Ja poviem asi na úvod len toľko, že je to materiál 
tradičného charakteru, ktorým sa v podstate zodpovedáme pred vás čo všetko sme vykonali 
z vlastnej ambície a z pohľadu získavania finančných zdrojov pre napĺňanie priorít 
Bratislavského kraja, to je jedna časť, za to je zodpovedné oddelenie riadenia projektov 
a môžeme povedať, že v súčasnosti implementujeme projekty v oblasti infraštruktúry, či už 
v oblasti sociálnych vecí, dopravy, ale aj v oblasti cestovného ruchu a ekoturizmu v celkovej 
hodnote 32,7 milióna eur. Predložené projekty máme v celkovej hodnote zhruba z rovnakých 
oblastí 10 miliónov eur a pripravované projekty v siedmich miliónov eur. Čiže ten náš záväzok, 
ktorý sme si dali pri príprave nového programového obdobia, že by sme radi priniesli niekde 
okolo objem peňazí okolo 40 miliónov, tak sme vysoko prekročili. Druhá časť práce sa týka 
samozrejme práce, ktorá nevytvára podmienky na to, aby sme mohli čerpať, vytvára priority, 
koordinuje tie projekty v podobe či už strategických materiálov, alebo práce s územím, to je 
oddelenie územného rozvoja a stratégie, tam najväčšie výzvy, s ktorými sme sa potýkali 
minulý rok je samozrejme príprava zásadného dokumentu, ktorý bude ovplyvňovať to, čo 
všetci budeme robiť najbližších 7 rokov a to je PHSR kraja. Ďalej sú to sektorové stratégie, 
ktoré majú nesmierny význam, pretože prinášajú absolútne nové dáta v sektorových politikách, 
o ktorých by som povedala, že nie úplne sme mali jasnú predstavu ako územie, či už je to 
sociálny inklúzia, ktorá sa zameriava na 6 oblastí sociálnej pomoci. Zase nie voči 
kompetenciám, ale voči tomu, čo územie potrebuje v partnerstve a samozrejme zásadný 
dokument Plán udržateľnej mobility, ktorý budeme mať verejne prerokovaný, na ktorý vás 
srdečne pozývame, dostanete všetci pozvánku 16. marca, takže konečne ho máme 
skompletizovaný. Samozrejme sú to vyjednávacie pozície pre nové programové obdobie. My 
sa, tí, s ktorými sa stretávame, viete, že ten proces sa absolútne akceleruje smerom do 
územia, veľké výzvy sú pred nami v podobe prípravy či už teda samostatného operačného 
programu, alebo našej regionálnej stratégie v partnerstve, rada partnerstva, samozrejme 
vybojovanie tej 15 percentnej flexibility, nie len na úrovni regulatívy, ale naozaj skutočnej 
dohody v území. Pre vašu predstavu to isté sme robili v predchádzajúcom, alebo teda v tom 
súčasnom programovom období a to, že sme pripravení, a že to robíme na základe 
partnerstva, že sa neobmedzujeme v kompetenciách, tak nám prinieslo z pôvodných 
44 miliónov na 328 miliónov. Teraz ako to bude vyzerať a akú máme šancu v novom 



programovom období, ak budeme naozaj pracovať v partnerstve a rešpektovať svoje priority 
vychádzajúce samozrejme z dát, 50 miliónov verzus 2 miliardy. Myslím si, že 2 miliardy si ani 
neviem predstaviť, že by mohli prísť do nášho územia. Ďakujem veľmi pekne. 
 

Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Otváram rozpravu k tomuto bodu programu. Keďže neevidujem nikoho 
prihláseného do rozpravy, tak odovzdávam slovo návrhovej komisii, nech sa páči. 
 

Marek Machata 
 
Ďakujeme pekne. Návrhová komisia predkladá na hlasovanie uznesenie tak, ako bolo 
písomne predložené spolu s materiálom. Ďakujem. 
 

Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne, pristúpime k prezentácii sa a k hlasovaniu teraz, nech sa páči. 
 

Hlasovanie č. 7 
 
Ďakujem. Konštatujem, že ZA 46 poslancov, nikto nebol PROTI, nikto sa NEZDRŽAL, 
uznesenia bolo prijatého v jeho predkladanom znení. Ukončujem bod číslo 4 a otváram bod 
číslo 5. 
 
Bod č. 5 
 
Návrh na vyradenie Strednej športovej školy so sídlom na Ostredkovej 10 so súčasťou školská 
jedáleň zo siete škôl a školských zariadení a zariadenie Spojenej školy so sídlom Ostredkova 
10 Bratislava, s organizačnými zložkami základná škola, stredná športová škola a so súčasťou 
školská jedáleň do siete škôl a školských zariadení. O úvodné slovo k tomuto návrhu 
poprosím, aby ho predniesla pani riaditeľka odboru školstva, mládeže a športu Jana Zápalová. 
 

Jana Zápalová 
 
Ďakujem pekne. Vážené panie poslankyne, vážení páni poslanci, predkladáme Návrh na 
vyradenie Strednej športovej školy a zaradenie Spojenej školy so sídlom na Ostredkovej 10, 
ktorá bude mať organizačné zložky základnú školu a strednú športovú školu a súčasť školskú 
jedáleň. Zámer na zriadenie Spojenej školy bol schválený uznesením Zastupiteľstva 
Bratislavského samosprávneho kraja č. 134/2019. A tento zámer bol taktiež schválený 
Zastupiteľstvom mestskej časti Bratislava – Ružinov vo februári uznesením č. 21/2/2019. 
Ministerstvo školstva v januári svojim rozhodnutím zaradilo do siete Základnú školu 
Ostredkova 10, ktorá je v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava – Ružinov 
a začiatok činnosti má 1. septembra 2020. Zriadenie Spojenej školy sa predpokladá od 3. 9. 
Zriaďovateľom Spojenej školy bude Bratislavský samosprávny kraj a sídlo bude v budove na 
Ostredkovej 10, Bratislava, ktorá je vo vlastníctve BSK. Podmienky fungovania Spojenej školy 
bude upravovať Dohoda o zriaďovateľovi medzi Bratislavským samosprávnym krajom 
a mestskou časťou Bratislava – Ružinov, táto bude aj súčasťou žiadosti na ministerstvo 
o zaradenie Spojenej školy. V zmysle súčasnej platnej legislatívy musí pred zriadením 
Spojenej školy dôjsť k vyradeniu, a to základnej školy, o ktoré bude žiadať mestská časť 
Bratislava – Ružinov a k vyradeniu Strednej športovej školy, o ktoré budeme žiadať my ako 
zriaďovateľ. K žiadosti na ministerstvo je potrebné aj uznesenie zastupiteľstva. Termín 
vyradenia Strednej športovej školy je 2. 9. 2020. Po vydaní príslušných rozhodnutí bude 
všeobecne záväzným nariadením zriadená Spojená škola. Ďakujem pekne. 
 



Juraj Droba 
 
Ďakujem pani riaditeľke Zápalovej. Dovoľte, aby som teraz otvoril rozpravu k tomuto bodu 
programu. Do rozpravy sa nikto nehlási, takže odovzdávam slovo návrhovej, pardón. Hlási sa 
pani poslankyňa Aufrichtová. 
 

Zuzana Aufrichtová 
 
Ospravedlňujem sa za menší zmätok, nejak mi to nefungovalo. Chcem povedať, že Staré 
mesto čaká rovnaká cesta, máme pripravený spoločný projekt na spojenie Gymnázia na 
Vazovovej so Základnou školu na Vazovovej a verím, že tento priebeh dnešného dňa ukáže, 
že ako to ide. Myslím si, že Bratislavský samosprávny kraj ukázal za tie 2 roky, že je schopný 
zastať aj úlohu štátu čo sa týka úrovne stredného školstva. Pokroky a vôbec zmeny, ktoré 
nastali v tvorbe nových učebných odborov a vôbec v posilnení vedomí toho, že aké školy tu 
máme, aj ako je to propagované to stredné školstvo v Bratislavskom samosprávnom kraji, je 
ukážkou toho, že sa to dá robiť aj dobre. Takže prajem tomuto návrhu a určite ho podporím. 
 

Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Dovoľte, aby som ešte dal možnosť prihlásiť sa do rozpravy. Nehlási 
sa nik, uzatváram rozpravu, odovzdávam slovo návrhovej komisii. 
 

Marek Machata 
 
Ďakujeme pekne. Návrhová komisia predkladá na hlasovanie uznesenie tak, ako bolo 
písomne doručené spolu s materiálom. Ďakujem. 
 

Juraj Droba 
 
Ďakujem. Nech sa páči, prezentujte sa a hlasujte teraz. 
 

Hlasovanie č. 8 
 
Ďakujem. Konštatujem, že ZA 46 poslankýň a poslancov, nikto nebol PROTI, nikto sa 
NEZDRŽAL, týmto konštatujem, že uznesenie bolo prijaté v znení tak, ako bolo predložené. 
Uzatváram bod číslo 5 a pokračujeme bodom číslo 6. 
 
Bod č. 6 
 
Návrh na schválenie bezodplatného prevodu preložky vysokotlakového plynovodu DN 500 
v katastrálnom území Riadok a Obora, ako prípad hodný osobitného zreteľa. Nech sa páči, 
s úvodným slovom k predkladanému materiálu vystúpi vedúci právneho oddelenia pán Matúš 
Šaray. 
 

Matúš Šaray 
 
Ďakujem pekne. Pani poslankyne, páni poslanci, predmetný materiál rieši prevod vlastníckeho 
práva preložky vysokotlakového plynu, ktorá bola vybudovaná z finančných prostriedkov 
samosprávneho kraja, avšak bola to vyvolaná investícia v súvislosti s rekonštrukciou cesty 
Malacky – Rohožník. V tejto súvislosti tento materiál sem už raz schvaľovali, je to ten bod, 
uznesenie, ktoré stratilo platnosť, pretože technicky sa nedalo v danom čase tento majetok 
skolaudovať a previezť do majetku, to znamená musíme to schváliť opätovne. Materiál prešiel 
všetkými komisiami, získal podporu, takže podporím aj vás o podporu tu s tým, že je to prevod 



majetku ako prípad hodný osobitného zreteľa, takže sa vyžaduje kvalifikovaná trojpätinová 
väčšina. Ďakujem. 
 

Juraj Droba 
 
Ďakujem Matúšovi a otváram rozpravu k tomuto bodu programu. Keďže neevidujem žiadnu 
prihlášku do rozpravy, dovoľte, aby som odovzdal slovo návrhovej komisii. 
 

Marek Machata 
 
Ďakujeme pekne. Návrhová komisia predkladá na hlasovanie uznesenie tak, ako vám bolo 
doručené spolu s materiálom. Ďakujem. 
 

Juraj Droba 
 
Ctené panie poslankyne, páni poslanci, poprosím vás, aby ste hlasovali teraz. 
 

Hlasovanie č. 9 
 
Ďakujem. Konštatujem, že ZA hlasovalo 45 poslankýň a poslancov, PROTI nebol nikto, nikto 
sa NEZDRŽAL, uznesenie bolo odhlasované v jeho predkladanom znení. Týmto uzatváram 
bod číslo 6 nášho programu a prechádzame k bodu číslo 7. 
 
Bod č. 7 
 
Návrh na schválenie nájmu nebytových priestorov v stavbe so súpisným číslom 1542, 
postavenej na pozemku s parcelovým číslom 797, v katastrálnom území Petržalka, o celkovej 
výmere 340,75 m2 spoločnosti Bratislavská integrovaná doprava, a.s., ako prípad hodný 
osobitného zreteľa. Dovoľte, aby som úvodné slovo pridelil pánovi Šarayovi. 
 

Matúš Šaray 
 
Ďakujem. Predmetným materiálom dávame za dosť zákonu, keďže akékoľvek nakladanie 
s majetkom, vrátane nájmu, sa musí realizovať buď obchodnou verejnou súťažou, alebo ako 
prípad hodný osobitného zreteľa. V tomto prípade riešime umiestnenie akciovej spoločnosti 
BID, v ktorej sme spoluakcionárom spolu s Hlavným mestom a riešime kapacitné priestorové 
možnosti ich fungovania. Je tu priestor na Jankolovej ulici v Petržalke, kde tieto priestory sú 
na to vhodné kapacitne, takže na základe uvedeného bol spracovaný tento materiál, prešiel 
komisiami, získal podporu, takže poprosím aj vás tu o jeho podporu s tým, že opäť ide 
o osobitný zreteľ, takže sa vyžadujú 3/5 hlasov, ďakujem. 
 

Juraj Droba 
 

Ďakujem. Otváram rozpravu a ako prvú prihlásenú do rozpravy evidujem pani poslankyňu 

Ovečkovú. 

 

Lýdia Ovečková 
 

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ja by som chcela len povedať, že teda v druhej polovici budovy 

na Jankolovej má mestská časť Petržalka materskú školu. Našim zámerom je materské školy 

zlučovať tak, aby boli efektívne, úsporné a my by sme boli radi, aby tá druhá polovička budovy 

po dohode so župou potom prešla do Petržalky. Takže ja teda dúfam, že toto je nejaké 



dočasné riešenie a že naozaj bude priestor na rokovania tak, aby celá budova mohla byť 

materská škola, ktorých má Petržalka naozaj akútny nedostatok.  

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem. Ďalší do rozpravy sa nehlási nik. Príspevok do rozpravy pani Ovečkovej evidujeme, 

vyjadríme sa k nemu. Dovoľte, aby som rozpravu uzavrel a odovzdal slovo návrhovej komisii. 

 

Marek Machata 
 

Ďakujeme pekne. Návrhová komisia opäť predkladá na hlasovanie uznesenie tak, ako bolo 

doručené spolu s materiálom. Ďakujem. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem. Nech sa páči prosím prezentujte sa a hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 10 
 

Konštatujem, že ZA hlasovalo 41 poslancov, nikto nebol PROTI, ZDRŽALA sa jedna pani 

poslankyňa. Uznesenie bolo prijaté v jeho predloženom znení. A dovoľte teda, aby som týmto 

uzavrel bod číslo 7 a prešiel na bod číslo 8. 

 

Bod č. 8 
 

Návrh na vyhodnotenie obchodnej verejnej súťaže na prebytočný majetok vo výlučnom 

vlastníctve BSK, ide o rekreačnú chatu - stavba so súpisným číslom 595 na pozemku parcely 

číslo 6966, zapísaná na liste vlastníctva číslo 5242, v katastrálnom území Pezinok. Slovo 

odovzdávam pánovi Šarayovi. 

 

Matúš Šaray  
 

Ďakujem pekne. Pani poslankyne, páni poslanci tak ako bolo uvedené ide o predaj rekreačnej 

chaty v lokalite Kučišdorfská dolina, kataster Pezinok. Na túto nehnuteľnosť zastupiteľstvo 

vyhlásilo obchodnú verejnú súťaž. Prihlásili sa do nej dvaja záujemcovia, prebehla tam 

elektronická aukcia a týmto hlasovaním dávame tu pomyselnú bodku za týmto predajom s tým, 

že následne je zaviazaný úrad pripraviť už len dokumenty na zavkladovanie a prevod 

vlastníckeho práva. Tak ako bolo zvykom aj tu máte v uznesení uvedených obidvoch tých 

účastníkov. To znamená schvaľujeme predaj víťazovi, ktorý ponúkol najvyššiu sumu a pre 

prípad ak by tento náhodou zmluvu nepodpísal, tak máme možnosť uzatvoriť s tým ďalším 

v poradí. Poprosím o podporu. Ďakujem. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem veľmi pekne. Otváram rozpravu k tomuto bodu programu. Prihláseným do rozpravy 

je pán poslanec Dušan Pekár. Nech sa páči. 

 



Dušan Pekár 
 

Ďakujem za slovo pán predseda. Ja len doplním úvodné slovo. Členovia majetkovej komisie 

sme sa zúčastnili otvárania obálok a konštatovali sme, že dvaja záujemcovia spĺňajú 

podmienky, ktoré stanovilo Zastupiteľstvo samosprávneho kraja. Ďakujem. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem veľmi pekne. Má niekto ďalší záujem vystúpiť v rozprave? Keďže nevidím žiadny 

prihláseného poslanca do rozpravy, tak dovoľte, aby som rozpravu uzavrel a odovzdávam 

slovo návrhovej komisii.   

 

Marek Machata 
 

Ďakujeme pekne. Návrhová komisia predkladá na hlasovanie uznesenie tak, ako bolo 

doručené spolu s materiálom. Ďakujem. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem. Poprosím, aby ste sa prezentovali a hlasovali teraz. 

 

Hlasovanie č. 11 
 

Konštatujem, že ZA hlasovalo 44 poslancov, nikto nebol PROTI, nikto sa NEZDRŽAL. Týmto 

ukončujem bod číslo 8 a prechádzame k bodu číslo 9.   

 

Bod č. 9 
 

Návrh na schválenie zriadenia odplatného vecného bremena v prospech spoločnosti 

Západoslovenská distribučná, a. s. spočívajúceho v práve uloženia, údržby a opravy 

elektroenergetických zariadení na majetku Bratislavského samosprávneho kraja 

v  katastrálnom území Modra. Dovoľte, aby som slovo opäť odovzdal pánovi Šarayovi. 

 

Matúš Šaray  
 

Ďakujem pekne pán predseda. Pani poslankyne, páni poslanci, tu ide o ten ako keby opakujúci 

sa materiál schvaľovanie vecných bremien. V tomto prípade sme v katastri Modry, kde sa 

zriaďuje vecné bremeno uloženia inžinierskych sietí v prospech ZSE distribúcia. To znamená, 

je tam vedenie. V jednej časti ideme podtláčať popod cestu elektrický kábel a v druhej časti sa 

vedie elektrické vedenie vzduchom. Bol tam vypracovaný znalecký posudok. Je tam 

jednorazová odplata. Ďakujem pekne, poprosím o podporu. Ďakujem. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem veľmi pekne. Dovoľte, aby som otvoril rozpravu k tomuto bodu programu. Keďže 

neevidujem žiadnu prihlášku do rozpravy, odovzdávam slovo návrhovej komisii. 

 



Marek Machata 
 

Ďakujeme pekne. Návrhová komisia predkladá na hlasovanie uznesenie tak, ako bolo 

písomne doručené spolu s materiálom. Ďakujem. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem veľmi pekne. Ctené panie poslankyne, páni poslanci, prosím prezentujte sa 

a hlasujte teraz. 

 

Hlasovanie č. 12  
 

Ďakujem. Konštatujem, že ZA hlasovalo 42 poslancov, nikto sa NEZDRŽAL, nikto nebol 

PROTI. Uznesenie bolo prijaté v jeho predkladanom znení. Dovoľte, aby som ukončil bod 

číslo 9 nášho rokovania a prešiel na bod číslo 10.   

 

Bod č. 10 
 

Návrh na schválenie Dodatku č. 3 Zmluvy o nenávratný finančný príspevok projektu "DANUBE 

BIKE&BOAT", ktorý je spolufinancovaný z Programu spolupráce INTERREG V- A SK-HU 2014 

- 2020. Slovo odovzdávam pani riaditeľke odboru stratégie Barbore Lukáčovej. 

 

Barbora Lukáčová 
 

Ďakujem veľmi pekne pán predseda. Ide o formálnu záležitosť vzhľadom na fakt, že sme lead 

partner. Ide o charakter medzinárodnej zmluvy a preto a preto dodatok, ktorý sa týka 

predĺženia projektu na žiadosť maďarských partnerov musí byť predložený do zastupiteľstva. 

Ďakujem veľmi pekne. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem. Otváram rozpravu k tomuto bodu programu. Keďže neevidujem žiadnu prihlášku do 

rozpravy, dovoľte aby som odovzdal slovo návrhovej komisii.  

 

Marek Machata 
 

Ďakujeme pekne. Návrhová komisia opäť predkladá na hlasovanie uznesenie tak, ako bolo 

doručené spolu s materiálom. Ďakujem.   

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem. Nech sa páči, prosím, prezentujte sa a hlasujte teraz.   

 

Hlasovanie č. 13 
 

Ďakujem. Konštatujem, že ZA hlasovalo 41 poslancov, nikto nebol PROTI, nikto sa 

NEZDRŽAL. Takže dovoľte, aby som skonštatoval, že uznesenie bolo schválené v jeho 

predkladanom znení. Uzatváram bod číslo 10 nášho rokovania, prechádzame na bod číslo 11. 



Bod č. 11   
 

Návrh na schválenie vstupu Bratislavského samosprávneho kraja ako partnera do projektu 

„CityFoodTrust“ v rámci programu Horizon 2020. Vážené panie poslankyne, páni poslanci, 

slovo má opäť riaditeľka Lukáčová.  

 

Barbora Lukáčová 
 

Ďakujem veľmi pekne. Je to projekt, ktorý predkladáme na základe žiadosti a odbornej 

spôsobilosti Odboru územného plánovania, GIS a životného prostredia a vyplýva v podstate 

z ich záväzkov, ktoré vyplynú z akčného plánu všetkých tých projektov, ktorých sa týkajú. 

V podstate ekologického nakladania s vodnými zdrojmi a to sa týka aj samozrejme 

v poľnohospodárstve. To je asi ich najväčšia výzva v rámci tohto projektu. Okrem toho projekt 

ako taký je významný z pohľadu partnerstva. 28 partnerov z desiatich krajín s tým, že sa vždy 

kombinuje vedecká inštitúcia a samosprávna inštitúcia. Najväčšia téma je bioodpad z kuchýň 

v podstate všetkých verejných inštitúcií. Čiže ideme si nastaviť jednak odpadové hospodárstvo 

a jednak riešime správne nakladanie vody v poľnohospodárstve. Ďakujem veľmi pekne. Je to 

projekt bez nášho spolufinancovania vzhľadom na fakt, že ide o vedecký program Horizon. 

Ďakujem. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem veľmi pekne pani riaditeľke Lukáčovej a dovoľte, aby som otvoril rozpravu k tomuto 

bodu programu. Keďže neevidujem žiadneho prihláseného poslanca, ani poslankyňu do 

rozpravy, odovzdávam slovo návrhovej komisii. 

 

Marek Machata 
 

Ďakujeme pekne. Návrhová komisia opäť predkladá na hlasovanie uznesenie tak, ako bolo 

doručené spolu s materiálom. Ďakujem. 

 

Juraj Droba 
 

Ja chcem poprosiť zastupiteľstvo, aby sa prezentovalo a hlasovalo teraz. 

 

Hlasovanie č.14 
 

Konštatujem, že ZA hlasovalo 43 poslancov, nikto nebol PROTI, nikto sa NEZDRŽAL. Dovoľte 

aby som skonštatoval, že uznesenie bolo prijaté v jeho predkladanom znení. Ukončujem bod 

číslo 11 a prechádzame na bod číslo 12. 

 

Bod č. 12 
 

Návrh na schválenie DODATKU č. 6 k Zriaďovacej listine číslo: 002/2009 zo dňa 22. 06. 2009 

rozpočtovej organizácie Bratislavského samosprávneho kraja GAUDEAMUS. Je to zariadenie 

komunitnej rehabilitácie na Mokrohájskej ceste 3  v Bratislave. Poprosím o úvodné slovo 

k tomuto materiálu pani riaditeľku Maricu Šikovú. 

 



Marica Šiková  
 

Ďakujem pekne. GAUDEAMUS - zariadenie komunitnej rehabilitácie je zariadením 

v zriaďovateľskej pôsobnosti BSK. Poskytuje sociálne služby na riešenie nepriaznivej sociálnej 

situácie z dôvodu ťažkého zdravotného postihnutia alebo nepriaznivého zdravotného stavu 

a to v rehabilitačnom stredisku a v domove sociálnych služieb. K zmene zriaďovacej listiny sa 

pristupuje z dôvodu zmeny vymedzenia cieľovej skupiny v oboch druhoch služieb. Aktuálne sa 

v tomto zariadení poskytuje sociálna služba od 3 do 35 rokov veku. Toto vymedzenie sa v praxi 

ukázalo ako nadbytočné z hľadiska dopytu po sociálnej služby pre osoby mladšie ako 6 rokov 

a naopak, nedostatočné pre osoby staršie ako 35 rokov veku. Keďže dopyt po sociálnych 

službách pre osoby so zdravotným postihnutím v produktívnom a poproduktívnom veku 

kontinuálne rastie. Na základe dopytu a požiadaviek občanov nášho regiónu navrhujeme 

zmenu cieľovej skupiny od 6 rokov do dovŕšenia dôchodkového veku. Ďakujem za podporu 

tohto materiálu. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem veľmi pekne pani riaditeľka a otváram rozpravu k tomuto bodu programu. Ako prvý 

sa hlási pán poslanec Bajan. 

 

Vladimír Bajan 
 

Ja sa ospravedlňujem, ale formálne myslím, že sme mohli otvoriť rozpravu k všetkým trom 

bodom naraz a potom hlasovať samostatne.  

 

Juraj Droba 
 

Ak si môžem tento návrh osvojiť z pozície predsedu bez hlasovania, tak s ním súhlasím, ale 

ak chcete hlasovať tak dajme vedieť. Dobre, ďakujem veľmi pekne. Takže spojíme rozpravu 

a hlasovať budeme samostatne.  

 

Marica Šiková  
 

Takže ďalší.  

 

Juraj Droba 
 

Ešte beží rozprava k prvému, respektíve uzatváram rozpravu. Poprosím pani Šikovú, aby 

odprezentovala všetky tri body a následne otvoríme rozpravu o všetkých troch bodoch.  

 

Bod č. 13 
 

Marica Šiková  
 

Ďakujem pekne. Takže druhým je Návrh na schválenie DODATKU č. 5 k Zriaďovacej listine 

číslo: 004/2009 zo dňa 22. 06. 2009 rozpočtovej organizácie Bratislavského samosprávneho 

kraja Domov sociálnych služieb pre deti a dospelých INTEGRA na Tylovej 

ulici 21 v  Bratislave. Domov sociálnych služieb pre deti a dospelých INTEGRA je zariadením 



sociálnych služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti BSK. Poskytuje sociálne služby na riešenie 

nepriaznivej sociálnej situácie z dôvodu ťažkého zdravotného postihnutia, alebo nepriaznivého 

zdravotného stavu. A to v domove sociálnych služieb v Bratislave s celkovou kapacitou 

38 miest a v zariadení podporovaného bývania v Senci s kapacitou 12 miest. K zmene 

zriaďovacej listiny sa pristupuje z dôvodu rozšírenia o nový druh poskytovanej sociálnej služby 

a to o špecializované zariadenie. Špecializované zariadenie bude zriadené v objekte 

zariadenia v Bratislave, dvoch samostatných zrekonštruovaných miestnostiach pre fyzické 

osoby s pervazívnou vývinovou poruchou alebo pervazívnou vývinovou poruchou v kombinácií 

s telesným, alebo zmyslovým postihnutím ambulantnou formou v počte 8 miest, pričom 

4 miesta budú určené pre deti vo veku od 6 do 18 rokov a 4 miesta budú určené pre dospelé 

osoby vo veku od 18 do 40 rokov. Zriadením špecializovaného zariadenia sa rozšíri celková 

kapacita budovy v Bratislave z 38 miest na 40. K zriadeniu tohto špecializovaného zariadenia 

pristupujeme z dôvodu kontinuálneho nárastu záujmu o tento druh sociálnej služby, cielenej 

špecializácie a skvalitňovania úrovne sociálnych služieb v Bratislavskom kraji. Preto si vás 

taktiež dovoľujem poprosiť o podporu tohto materiálu. Ak môžem tretí, tak som to pochopila 

správne, áno?  

 

Bod č. 14 
 

Návrh zmeny názvu Domova  sociálnych služieb pre deti a dospelých Sibírka, ktorý je taktiež 

v zriaďovateľskej pôsobnosti BSK. Domov sociálnych služieb Sibírka poskytuje dva druhy 

sociálnych služieb. A to službu včasnej intervencie ambulantnou a terénnou formou a sociálnu 

službu v domove sociálnych služieb. So zámerom výrazového zosúladenia a spojenia 

univerzálneho a zároveň zrozumiteľného pomenovania oboch druhov sociálnych služieb 

navrhujeme zmeniť názov zariadenia na Centrum sociálnych služieb Sibírka. Nový názov 

simplicitne pomenúva poskytované sociálne služby a pre cieľové skupiny a pre prijímateľov 

služby včasnej sociálnej intervencie je zo spoločenského hľadiska vnímané prijateľnejšie. 

Zároveň zmenou názvu sa naplní charakter komunitnej služby. Po schválení Dodatku č. 3 

v Zriaďovacej listine Domov sociálnych služieb Sibírka vykoná zmenu v registri poskytovateľov 

sociálnych služieb a zariadenie taktiež pristúpi k novelizácií interných predpisov. Ďakujem za 

podporu aj tohto tretieho materiálu. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem veľmi pekne. Otváram teraz združenú rozpravu k trom bodom, ktoré predkladala pani 

riaditeľka Šiková. Prvým do rozpravy je prihlásený pán poslanec Štekláč. Nech sa páči.  

 

Juraj Štekláč 
 

Dobrý deň, ďakujem za slovo. Ja by som len povedal za komisiu zdravotníctva a sociálnych 

vecí. Komisia uvedené 3 materiály prerokovala a plne sa s nimi stotožnila, takže by som vás 

poprosil o podporu. Ďakujem. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem. Ďalším prihláseným do rozpravy je pán poslanec Krippel. Nech sa páči. 

 



Mikuláš Krippel 
 

Ďakujem za slovo. Ja to poviem len troma vetami. V prvom bode ide o zmenu cieľovej skupiny 

aj pre osoby staršie ako 35 rokov, aby im bola poskytovaná sociálna služba. V druhom bode 

ide o to, že vlastne sa navyšuje kapacita o 2 a viac sa zacieľuje na tú, na tie deti s pervazívnymi 

poruchami a v treťom bode ide o zmenu názvu zariadenia, ktoré viac vystihuje teda 

poskytovanie tých služieb, ktoré sú tam teraz. Ďakujem. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem veľmi pekne. Neevidujem žiadnu ďalšiu prihlášku do rozpravy k týmto trom bodom, 

takže dovoľte, aby som odovzdal slovo návrhovej komisii. Predpokladám, že odznejú 

3 uznesenia a budeme o nich hlasovať jednotlivo.  

 

Marek Machata 
 

Ďakujeme pekne. Začneme Gaudeamusom. Zastupiteľstvo BSK po prerokovaní materiálu 

schvaľuje Dodatok č. 6 k zriaďovateľskej listine číslo 002/2009 zo dňa 22. 06. 2009 rozpočtovej 

organizácie Bratislavského samosprávneho kraja GAUDEAMUS, zariadenie komunitnej 

rehabilitácie Mokrohájska cesta 3, 845 12 Bratislava. Ďakujem. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem veľmi pekne. Poprosím teraz o uznesenie, alebo ideme hlasovať o prvom uznesení. 

Nech sa páči, prosím prezentujte sa a hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 15 
 

Konštatujem, že ZA hlasovalo 45 poslancov a poslankýň. PROTI nebol nikto. Nikto sa 

NEZDRŽAL. Takže uznesenie bolo schválené a prijaté. Opäť odovzdávam slovo návrhovej 

komisii aby predniesla ďalšie uznesenie.  

 

Marek Machata 
 

Ďakujeme pekne, pokračujeme Integrou. Zastupiteľstvo BSK po prerokovaní materiálu 

schvaľuje Dodatok č. 5 k Zriaďovacej listine číslo: 004/2009 zo dňa 22. 06. 2009 o rozpočtovej 

organizácie Bratislavského samosprávneho kraja Domov sociálnych služieb pre deti 

a dospelých INTEGRA, Tylova 21, 831 04  Bratislava. Ďakujem.   

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem veľmi pekne. Poprosím, aby ste sa prezentovali a hlasovali teraz. 

 

Hlasovanie č. 16 
 

Konštatujem, že ZA hlasovalo 44 poslancov, nikto nebol PROTI, nikto sa NEZDRŽAL. 

Uznesenie bolo schválené v znení ako bolo predložené. A do tretice odovzdávam slovo 

návrhovej komisii, aby predložila uznesenie k bodu číslo 14.  



Marek Machata 
 

Takže zakončíme Sibírkou. Zastupiteľstvo BSK po prerokovaní materiálu schvaľuje 

Dodatok č. 3 k Zriaďovacej listine č. 016/2009 zo dňa 22. 6. 2009 rozpočtovej organizácií BSK, 

Domov sociálnych služieb pre deti a dospelých Sibírka, Sibírska 69, 831 02 Bratislava. 

Ďakujem.  

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem veľmi pekne. Poprosím, aby sme hlasovali o uznesení k bodu číslo 14 teraz.  

 

Hlasovanie č. 17 
 

Konštatujem, že ZA hlasovalo 44 poslankýň a poslancov, nikto nebol PROTI, nikto sa 

NEZDRŽAL. Týmto konštatujem, že uznesenie k bodu číslo 14 bolo prijaté tak, ako bolo 

predložené. Uzatváram body číslo 12, 13, 14 a prechádzame k bodu číslo 15. 

 

Bod č. 15 
 

Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra BSK za 2. polrok 2019. 

Dovoľte, aby som teraz odovzdal slovo pánovi Milanovi Slezákovi, hlavnému kontrolórovi, aby 

uviedol tento materiál.  

 

Milan Slezák 
 

Vážené panie poslankyne, páni poslanci v predloženej správe sú uvedené výsledky 

16  kontrol, ktoré boli vykonané v rámci kontrol kontrolnej činnosti za 2. polrok 2019, jednej 

kontroly, ktorá bola vykonaná na základe oznámenia o protispoločenskej činnosti a posledná 

kontrola, ktorá je správe uvádzaná ako rozpracovaná bola ukončená v mesiaci január 2020. 

Tým boli splnené všetky body v kontrolách, ktoré boli zaradené do plánu kontrolnej činnosti na 

2. polrok 2019. Ďakujem. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem pánovi hlavnému kontrolórovi. Dovoľte, aby som teraz otvoril rozpravu k bodu 

číslo 15, nech sa páči. Keďže neevidujem žiadne prihlášky do rozpravy k bodu číslo 15, 

dovoľte, aby som rozpravu ukončil a odovzdal slovo návrhovej komisii.   

 

Marek Machata  
 

Ďakujeme pekne. Zastupiteľstvo BSK po prerokovaní materiálu berie na vedomie Správu 

o výsledkoch kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Bratislavského samosprávneho 

kraja za 2. polrok 2019. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem veľmi pekne. Poprosím, aby ste hlasovali teraz. 

 



Hlasovanie č. 18 
 

Konštatujem, že ZA hlasovalo 42 poslancov a poslankýň, nik sa NEZDRŽAL, nik nebol PROTI. 

Týmto konštatujem, že uznesenie k bodu číslo 15 bolo prijaté tak, ako bolo predložené 

a uzatváram bod číslo 15. Dovoľte, aby som prešiel k bodu číslo 16, tým sú interpelácie. 

 

Bod č. 16  
 

Vážené panie poslankyne, vážení páni poslanci nech sa páči, ak máte záujem vystúpiť 

s interpeláciou, teraz je priestor. Prvým prihláseným do rozpravy je pán poslanec Vlačiky. 

 

Martin Vlačiky  
 

Ďakujem za slovo. Mňa teda oslovilo dosť veľa ľudí a zaujímalo sa o túto tému, tak by som bol 

rád keby dostali odpovede aj v písomnej forme. Interpelujem pani vicežupanku Elenu 

Pätoprstú vo veci rokovania s primátorom Svätého Jura o rozšírení navrhovanej rezervácie 

Pramene Vydrice a o zastavení ťažby prírodnej rezervácii Jurské jazero. Zaujíma ma teda 

kedy boli tie rokovania, mená zúčastnených a konkrétne teda dohodnuté výstupy z týchto 

rokovaní. Ďakujem pekne.  

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem veľmi pekne. Hlási sa niekto ďalší do rozpravy v bode interpelácie? Nikto. 

Predpokladám, že pani vicežupanka bude chcieť odpovedať písomne, či chce reagovať aj 

teraz? Dobre, tak nech sa páči, slovo má pani vicežupanka. Formálnu odpoveď dostanete 

písomne, ale ak chce reagovať pani Pätoprstá, nech sa páči. 

 

Elena Pätoprstá 
 

Ja som vás chcela informovať v bode Rôzne presne o tejto veci. Možno aj kolegov, ktorí sedia 

vzadu, budúcich zamestnancov v štátnej správe životného prostredia, čiže študentov zo 

Stredného odborného učilišťa Ivanka pri Dunaji, teda pardon, Strednej odbornej školy 

v Bernolákove a v Ivanke pri Dunaji. Jedná sa o to, že hlavné mesto malo veľký záujem. Keď 

vás môžem poprosiť trošku tichšie kolegovia, pán Káčer. Ďakujem. Tu som. Hlavné mesto 

Bratislava a poslanci a obyvatelia hlavného mesta urobili veľkú iniciatívu na prijatie, alebo 

návrh na vyhlásenie rezervácie Pramene Vydrica a župa začala s podporou teda pána župana 

a pána primátora teda Svätého Jura rokovanie o rozšírení tejto rezervácie, ktorá bola zatiaľ 

len na území hlavného mesta Bratislava aj o pozemky, ktoré má v Správe Svätý Jur. 

 

Juraj Droba 
 

Prepáčte, môžem poprosiť o kľud v sále? Ďakujem. 

 

Elena Pätoprstá 
 

Toto rokovanie sa začalo 5.2., najprv bolo rokovanie medzi županom a pánom primátorom, 

kde obidvaja prejavili veľký záujem o rozšírenie. Druhé rokovanie sa urobilo medzi teda 

vicežupankou, mnou, pánom riaditeľom Mestských lesov Bratislava a teda Mestskými lesmi 



Svätý Jur. Na tomto rokovaní sa zúčastnil aj pán Puchala, ktorý je riaditeľ CHKO Malé Karpaty, 

Štátnej ochrany prírody a hovorili sme práve o projekte ochrany, akým spôsobom rozšíriť túto 

rezerváciu, o ktoré pozemky by sa jednalo. S pánom Puchalom sme sa dohodli, že poskytne 

nám zatiaľ takú pracovnú mapu o ktoré pozemky by sa jednalo. Rokuje vlastne aj s pánom 

riaditeľom Mestských lesov. Okolo dvadsiateho, tridsiateho sme sa dohodli, že nám pošle túto 

mapu na také prvé prerokovanie. Bude pracovná, čiže nechceme ju ešte zverejňovať. Budeme 

sa k tomu vyjadrovať ako župa a samozrejme zapojíme do toho aj hlavné mesto, pána 

Kovarika, ktorý sa žiaľ nemohol zúčastniť, ale predpokladám, že druhého rokovania sa 

zúčastní a budeme bližšie hovoriť teda o tomto. Takže potom vám samozrejme písomne dám 

kompletnú informáciu na uvedené otázky.  

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem pani riaditeľke za reakciu okamžitú. Samozrejme, že odpoveď dostanete aj písomne. 

Len aby ste vedeli čím skôr, že aká je situácia a že to nezanedbávame, riešime ten problém. 

Neevidujem žiadnu ďalšiu interpeláciu, takže dovoľte, aby som odovzdal slovo návrhovej 

komisii. Dobre ukončujem rozpravu. Ideme na bod číslo 17. Bodom číslo 17 je Rôzne. Prvým 

prihláseným písomne do rozpravy je pán poslanec Peter Tydlitát. Odovzdávam slovo, nech sa 

páči.   

 

Peter Tydlitát 
 

Ďakujem pekne za slovo pán župan. Milé kolegyne, kolegovia dovoľte, aby som vás informoval 

o tom, že od 1. januára 2020 je novelizovaný ústavný Zákon číslo 357 z roku 2004 o ochrane 

verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov. 

Zopár zmien, ktoré sa nás dotýkajú spoločne sú prvá, že oznámenia sa nebudú predkladať do 

30. marca, ale do 30. apríla každého kalendárneho roka ďalej s  tým, že sú tam presne 

definované a stanovené tlačivá na ktorých to má byť podané. To znamená, chcem vás 

upozorniť, aby ste sledovali vaše mailové kontá na ktoré z právneho oddelenia vám príde 

v elektronickej podobe tlačivo, ktoré vyplníte. Pre istotu prosím vás, ak by sa náhodou objavili 

niekde iné tlačivá, tak použite tie, ktoré obdržíte z nášho úradu, lebo pokiaľ nebudú 

autorizované tieto tlačivá, môže byť problém, že tam budú niektoré state, alebo niektoré 

tabuľky iné a mohlo by potom dôjsť k určitým problémom. Táto informácia si myslím je hlavne 

z dôvodu toho, aby sme sami sebe predchádzali určitým problémom a nedorozumeniam a aby 

aj Komisia na ochranu verejného záujmu mala čo najľahšiu úlohu skonštatovať, že všetko je 

v poriadku. Ak máte ďalšie otázky skôr právneho charakteru k tomuto bodu, nech sa páči, 

môžete sa obrátiť na pána doktora Šaraya. Ďakujem. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem veľmi pekne. S faktickou poznámkou na pána Tydlitáta reaguje pán poslanec Říha, 

po ňom nasleduje v rozprave pán poslanec Dvoran.  

 

Juraj Říha 
 

Ďakujem pekne Peter, že si to zhrnul. Dovolím si ešte uviesť ešte jeden podstatný bod pre 

kolegov primátorov. Touto novelou sa úplne vylúči aj podnikanie primátorov. Čiže nie ako 

doteraz platilo, že sme mohli mať podiely vo firmách. Od prvého už to nie je možné. Čiže 



žiadne podnikanie pri primátoroch. Prosím, aby ste to zobrali na zreteľ, aby z toho nevzniklo 

nejaký problém.  

 

Juraj Droba 
 

(zaznie kýchnutie) Prepáčte, nechcel som na mikrofón. Odovzdávam slovo pánovi poslancovi. 

Pardon s faktickými poznámkami ešte na pána Tydlitáta reaguje pán poslanec Drotován. 

 

Michal Drotován  
 

Dobrý deň. Ja sa chcem opýtať, či je možné podať toto majetkové priznanie vrátane prílohy aj 

cez Slovensko.sk so zaručeným podpisom, či to umožňuje zákon.  

 

Juraj Droba 
 

Zareaguje mimo poradia pán Šaray.  

 

Matúš Šaray 
 

Ďakujem. Áno, zákon predpokladá, máte to aj v tom liste uvedené ktorý máte na stôl, na stole. 

Tam je skôr otázka, že mal by byť na to vytvorený osobitný spôsob, len technicky to nemali 

zatiaľ v podstate dotiahnuté. Ale pokiaľ vy spravíte elektronicky zaručený podpis, tak 

samozrejme v rámci elektronického výkonu verejnej správy to bude akceptované.  

 

Juraj Droba 
 

S faktickou poznámkou ešte reaguje pani poslankyňa Aufrichtová. 

 

Zuzana Aufrichtová 
 

Ja som chcela len k Jurajovi Říhovi, že on tu je jediný primátor v tomto zastupiteľstve. Sú tu 

starostovia, ale to sa týka asi tak isto.  

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem. V rozprave ďalej pokračuje pán poslanec Dvoran. 

 

Dušan Dvoran 
 

Vážení poslanci, pri RCB aj v dopravnej komisii, aj všade, aj pri mimoriadnom zastupiteľstve 

hovoríme stále iba o x kilometroch ciest, GPS na autách, ako vyšachovať RCB z vyššie 

územného celku a podobne, ale zabúdame na hlavnú vec. Cesty II. a III. triedy by mali byť 

bezpečné. Bezpečnosť ciest II. a III. triedy je hlavne zaisťovaná zvislým a vodorovným 

značením. Predstavme si čo sme tu mali ohľadne vodorovného značenia a mňa ešte mrazí 

v tejto chvíli, keď si spomeniem na predchádzajúceho hlavného kontrolóra, ktorý povedal, že 

uznal len striekanie stredovej čiary raz za rok. Bude treba zo strany vyššieho územného celku 

predpísať počet kosení, počet vodorovných značení i s vodiacimi čiarami podľa vyťažiteľnosti 

ciest. Tam kde sú štrkopiesky a kameňolomy musí byť toto častejšie, minimálne dvakrát za 



rok, nakoľko tieto trajlermi a odpadom z nákladov omnoho viac sa opotrebujú ako bežné cesty. 

Vodorovné a zvislé značenie chráni životy a to si musíme uvedomiť, že toto značenie je pre 

mňa omnoho dôležitejšie, jak či spravíme na dákom úseku o kilometer alebo dva tej cesty 

v danom roku viacej alebo menej. A za toto sme zodpovední a preto apelujem aj na odbor 

dopravy, aby v tejto veci konal a už pre jarné mesiace predpísal počet značení na jednotlivých 

cestách RCB, aby nevznikli také problémy, ako vznikli minulý rok.  

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem. S faktickou poznámkou na pána poslanca Dvorana reaguje pán poslanec Buocik. 

 

Ján Buocik 
 

Ďakujem pekne pán župan. No ja myslím, že neviem či bola úplne na mieste tá poznámka 

smerom k bývalému hlavnému kontrolórovi, pretože tam nebol problém v tom, že či uznal raz, 

alebo dvakrát, alebo trikrát, ale v tom, že zo strany župy nebol doklad o tom, že to tak striekané 

bolo. To je ten problém. A nie ten problém, či sa to má raz, alebo dvakrát, alebo trikrát. Dvakrát 

podpisujem to, že nech sa to strieka z hľadiska bezpečnosti aj trikrát, len to musí niekto na 

župe prebrať. A problém bol v tom, že nevedel nikto preukázať, či to na tej župe prebraté bolo, 

alebo nebolo. To je pointa. Ďakujem pekne. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem. S príspevkom do rozpravy, respektíve ešte reakcia s faktickou poznámkou pán 

poslanec Dvoran. Či nedá sa? Áno, môžete faktickou reagovať na svoj príspevok do rozpravy. 

 

Dušan Dvoran 
 

(slabá zvuková stopa) ... uznal som, to znamená, že to o čom rozhodujeme my, rozhodoval, 

o čom môžeme rozhodovať my, rozhodol niekto iný. Ja to hovorím kvôli tomu, aby sa toto 

nezopakovalo, kvôli ničomu inému.  

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem, pokračujeme v rozprave k bodu Rôzne. Slovo udeľujem pani poslankyni Hudákovej, 

nech sa páči. 

 

Mária Hudáková  
 

Takže predchádzajúci diskutujúci už spomenul RCB. My na rade BSK sme boli informovaní 

o personálnych zmenách a o nejakom pokroku vo vedení RCB, a bola by som rada, keby aj 

ostatných poslancov ste o tom informovali a odznelo to tu pre všetkých. Ďakujem. 

 

Juraj Droba 
 

Dobre. Udeľujem slovo pani riaditeľke úradu Patrícii Mešťan, aby reagovala na poslankyňu 

Hudákovú.  

 



Patrícia Mešťan 
 

Ďakujem pani poslankyňa. Mala som to pripravené, takže ste ma vyzvali a ja len teda opätujem 

na výzvu. Aby to bolo plynulé, čiže, áno, tak jak pani poslankyňa spomenula, my sme na 

kluboch informovali a chcem informovať vás všetkých, že nastali k 24. 2. 2020 na valnom 

zhromaždení dve zásadné zmeny. Jedna z nich je zmena na poste predsedu predstavenstva 

RCB a generálneho riaditeľa RCB Milana, prepáčte, Milana Valašíka a na jeho mieste nastúpil 

pán Štefánik, ktorý dlhodobo, externe v RCB pôsobil. Teda je novým predsedom 

predstavenstva, generálnym riaditeľom od pondelka tohto týždňa. A druhá zmena na poste 

člena predstavenstva. Pána riaditeľa Odboru dopravy, pána Halabicu vymenil na tomto poste 

pán Čimbora, Ján Čimbora, ktorý priamo pracuje na mojom útvare a aktívne sa podieľal na 

koordinácii výkonu kontrolných prác RCB. Ešte aby som dodala, ako už teda mnohí viete, ale 

máme na Odbore dopravy posilnenú kontrolu dvoma, konkrétne dvoma zamestnancami, čiže 

nešli sme na počet jeden, ale jeden + jeden, čiže sú aj navzájom krížovo kontrolovateľní plus 

aj nahraditeľní, keď jeden z nich má dovolenku, aby sme tam naozaj nemali ten gap 

personálny. A čo je veľmi zásadné je BSK v rámci uskutočneného verejného obstarávania 

vybralo externého auditora, ktorého úlohou je výkon finančného auditu RCB a to zistenie 

aktuálneho stavu spoločnosti, stavu majetkov a záväzkov, ako aj analýza legislatívne 

prístupných možností ďalšieho postupu BSK v oblasti zabezpečovania správy a údržby ciest 

II. a III. triedy. Vybraná auditorská spoločnosť, ak by niekto mal záujem, že kto to teda vyhral 

je Grant Thorton Advisory, už pracuje na výkone týchto oboch častí auditu a výsledky sa 

očakávajú v priebehu mesiaca apríl. Budeme vás samozrejme o tom informovať aj 

predstavitelia tejto auditorskej spoločnosti. Sme ich vyzvali potom aby prišli prezentovať 

výsledky auditu na zastupiteľstvo. Budete informovaní aj na Komisii dopravy. Ešte jak sme 

s pani poslankyňou naposledy hovorili by som potom prizvala na najbližšiu komisiu dopravy 

všetkých členov predstavenstva, aby teda aj nový člen predstavenstva bol oficiálne 

predstavený i keď mnohí z vás ho už poznajú, pána Čimboru a tak isto aj pán Štefánik, ktorý 

sa oficiálne zaprezentuje, hej so svojim CV. Ďakujem.  

 

Juraj Droba  
 

Ďakujem. Ďalším prihláseným do rozpravy je pán poslanec Machata. Nech sa páči. 

 

Marek Machata 
 

Ďakujem pekne. Budem stručný. Ja by som sa chcel poďakovať pánovi primátorovi a všetkým 

starostom, ktorí zriadili vo svojich obciach a mestách bezbariérové volebné miestnosti a chcem 

takisto poďakovať a pochváliť vaše úrady, lebo keď som posielal taký dopyt na bratislavské 

mestské časti, tak behom 24 hodín som mal väčšinu odpovedí od vašich ľudí. Takže robíte to 

dobre. Ďakujem.   

 

Juraj Droba  
 

Ďakujem. Ďalším prihláseným do rozpravy je pán poslanec Drotován. 

 

 

 



Michal Drotován 
 

Ďakujem. Ja by som chcel iba jednu technickú vec. Všimol som si, že sa zmenila webová 

stránka a v minulosti bolo možné stiahnuť tie materiály na zastupiteľstvo v jednom balíku. 

Teraz je to potrebné riešiť po jednom, či by nebolo možné to nejako upraviť, aby to bolo možné 

opäť, pretože takto je to v podstate tam tak náročnejšie. Tam bolo také, že iba, že stiahnuť 

spolu a je to vybavené. Takto je to dosť náročné. Takže myslím, že to technicky nebude 

problém. Ďakujem.  

 

Juraj Droba  
 

Ďakujem. Ak môžem, udelím slovo pani riaditeľke úradu, aby reagovala hneď. 

 

Patrícia Mešťan 
 

Ja len krátko. Samozrejme, pozrieme sa na to. Má to na starosti komunikačné. Opravíme ak 

nejaká chyba. Je to nová vec teraz, takže čo sú ešte nejaké deficity určite to urobíme tak, aby 

to bolo jednoduché pre vás. Jasne. 

 

Juraj Droba  
 

Ďakujem. Ďalším prihláseným do rozpravy je pán poslanec Šíbl. Za ním bude nasledovať pán 

poslanec Tydlitát. 

 

Jaromír Šíbl 
 

Chcel by som len poďakovať vedeniu Úradu BSK. V tých žltých diároch na rok 2020, ktoré ste 

dostali na stôl som si všimol, že hneď na prvej dvojstrane vľavo je logo FSC. V tejto súvislosti 

chcem povedať, že verím, že to nie je náhoda. Systém certifikácie FSC, zodpovedného 

hospodárenia v lesoch a drevospracujúcom priemysle je najlepší certifikačný systém, ktorý 

momentálne máme k dispozícií na Slovensku a jedným z cieľov memoranda o spolupráci pri 

ochrane a rozumnom využívaní lesov, ktoré sme tu schválili prednedávnom, je aj podpora tejto 

certifikácie FSC. Takže ešte raz ďakujem a dúfam, že týmto smerom sa budeme ďalej uberať.  

 

Juraj Droba  
 

Ďakujem veľmi pekne. Berieme na vedomie. Ďakujeme za pochvalu a udeľujem slovo pánovi 

poslancovi Tydlitátovi. 

 

Peter Tydlitát 
 

Ďakujem veľmi pekne za slovo pán župan. Pán župan chcem sa v prvom rade tebe poďakovať 

a všetkým, ktorí pripravili naozaj veľmi dôstojné priestory, respektíve celú atmosféru a program 

na udeľovaní výročných cien Samuela Zocha. Zažil som už niekoľko takýchto ceremoniálov, 

ale môžem povedať, že tento bol zatiaľ úplne najlepší. Veľká vďaka všetkým, ktorí sa zapojili, 

ktorí to pripravili a vlastne sám si dokázal s tvojim úradom to, že máš veľmi šikovných ľudí, 

ktorí dokážu toto urobiť bez toho, aby sa museli platiť drahých moderátorov, hviezdy a tak 

ďalej. Naozaj klobúk dolu. 



Juraj Droba  
 

Ak môžem stručne zareagovať. Chcem poďakovať všetkým z nášho úradu, ktorí sa na tom 

podieľali, aj vám, ktorí ste sa zúčastnili ako hostia. Môj starý parlamentný kamarát Fero Šebej, 

ktorý je večný skeptik došiel za mnou a povedal: „Juraj, neviem čo som od toho mal čakať, ale 

som sám šokovaný z toho v akej spoločnosti som sa ocitol na pódiu.“ Takže vyberáme dobre 

tie osobnosti, myslím, že povzbudzujem vás týmto aby ste rozmýšľali nad ľuďmi z vašich 

mestských častí, z vašich obcí. Naozaj sme vytiahli nepoznané hviezdy a poďme to robiť aj 

ďalej. Udeľujem slovo pánovi poslancovi Švaralovi. 

 

Peter Švaral 
 

Ďakujem pekne. Ja len možno na záver. O chvíľu je marec, jar, zväčša sa to v mestách 

a obciach nesie v znamení jarného upratovania, takže taká možno výzva. U nás v regióne 

viaceré obce sa každoročne zapájame do akcie Čistý chotár v rámci ktorých zlikvidujeme 

kvantum odpadu. Za tých posledných pár rokov sú to stovky odpadu z čiernych skládok, alebo 

z tých bordelov, ktoré vzniknú popri cestách. Tu by som možno upozornil. Správa ciest je fajn, 

že kosí RCB – čka, len bolo by možno vhodné po zime to vyzbierať skôr než začnú kosiť, lebo 

oni keď to pokosia ten bodrel, ktorý tam je teraz ten plastový, len u nás  v priekopách, keď to 

čistíme našimi zamestnancami smerom na Malacky, Sološnicu, Kuchyňu je to niekoľko ton, 

tak ten plastový bodrel dajú na cimpr campr on tam ostane nevyzbieraný, len pokosený. Takže 

možno len taká výzva aj smerom k RCB – čke poriešiť toto. Zima bola milosrdná, takže nejaké 

zdroje by sa mohli nájsť a smerom k nám, k vám všetkým vždy je čo čistiť, takže skúste sa aj 

takto zapojiť. Ďakujem. 

 

Juraj Droba  
 

Ďakujem. Neevidujem žiadnu ďalšiu prihlášku do bodu Rôzne, takže uzatváram rozpravu. 

Ďakujem. Chcem sa spýtať, či je v sále prítomný pán Maxim. Keďže sa avizoval, že by rád 

prehovoril, ale keďže nie je prítomný, tak pán Maxim neprehovorí. Dovoľte, aby som týmto 

ukončil bod Rôzne, poďakoval vám za veľmi efektívne zastupiteľstvo. Je 10:32. Až sa trošku 

hanbím pozývať vás o tejto hodine na obed. Ale obed je pripravený, takže dovoľte, aby som 

uzavrel dnešné zastupiteľstvo formálne a oficiálne. A neoficiálne sme pre vás varili slepačí 

vývar s rezancami, bravčový parížsky rezeň so zemiakovým šalátom a pre vegánov 

a vegetariánov vyprážaný karfiol s varenými zemiakmi. Ďakujem veľmi pekne za spoluprácu. 

Vidíme sa v marci, či v apríli? V apríli. Pekný deň všetkým. Ešte som zabudol popriať veľa 

šťastia všetkým z vás, ktorí kandidujú v parlamentných voľbách. Myslím si, že tu budeme mať 

aj pár poslancov Národnej rady po sobote. 
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